



LT915

(With High Unloading)

Wheel Loader

基本参数 Technical Parameters

型号 Model	LT915(With High Unloading)
额定载荷Rated Load	1500kg
操作重量Operating Weight	5700kg
铲斗容量Bucket Capacity	0.8m ³
最大卸载高度Max. Dumping Height	4500mm
最大卸载距离Max. Dumping Distance	1000mm
外形尺寸Overall Dimension (L×W×H)	7250×2260×2850mm
最小转弯半径Min. Turning Radius	3750mm
发动机Engine	Yunnei
额定功率Rated Power	76KW
变矩器类型Torque Converter Type	Multitronic
变速箱型号Gearbox Model	265
档位Gear Shift	4 forward, 4 reverse
轮边减速型式Wheel Edge Reduction Type	Small round edge bridge
最大速度Max. Speed	30km/h
轮胎尺寸Tire Size	16/70-20
操作类型Operating Type	Mechanical single joystick
可选操作类型Optional Operating Type	Pilot control
可选配置Optional Configuration	Air conditioner, rearview camera etc.
可选属具Optional Attachment	Quick hitch, fork, log grapple etc.



The layout of various instruments and controllers within the cab is well-organized, providing a comfortable driving environment.

驾驶室内各类仪表和控制器布局合理, 提供舒适的驾驶环境。



Optional pilot, easy to operate, reduce the driver's labour intensity.

选配先导, 操作轻便, 减轻驾驶员劳动强度。



Made from high-quality wear-resistant materials, it boasts exceptional load-bearing capacity and compressive strength.

优质耐磨材料制成, 具有极高的负载承受能力和抗压强度。



High-efficiency LED technology with high brightness and long irradiation distance ensures sufficient illumination at night or when working in dark places.

采用高效的LED技术, 亮度高、照射距离远, 确保夜间或暗处作业时能提供充足的照明。



Powerful performance, energy saving and emission reduction, reliability and durability, easy maintenance.

具备强劲的动力性能, 兼顾节能减排、可靠耐用、易于维护。



After strengthening and thickening process, it effectively enhances the wear-resistant property and greatly prolongs the overall durability.

经过强化加厚工艺处理, 有效增强了耐磨属性, 大大延长了整体的耐用年限。



With technological innovation our product configuration and parameters will continue to change without notice. 随着技术的革新, 我们的产品配置和参数将不断变化, 恕不另行通知。